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Geachte leden van het College, 

 
 

Op 24 april stond op de voorpagina van de Langstraat-editie een artikel met als kop ‘Waalwijk wil 
Waspikse haven toch verbreden’. Hierin kwam wethouder Bakker aan het woord. Hij meldde dat 

het verstevigen van de oostelijke oever met stortstenen van de baan is en dat gemeente, 
ondernemers en waterschap gaan onderzoeken of het aanleggen van een nieuwe dijk inclusief het 

verbreden van de haven echt haalbaar is.  
Naar aanleiding hiervan stelt onze fractie u de volgende vragen:  

 

1. Geeft dit bericht op een juiste wijze weer wat met de portefeuillehouder is besproken en 
wat het standpunt van het college is? Zo neen, wat is niet juist? 

 

2. Waarom moet de gemeenteraad in de krant lezen dat de privatiseringsvariant voorlopig in 

de ijskast is gezet?  
 

3. Waarom is de privatiseringsvariant die voor de ondernemers noodzakelijk was om te 
investeren in de haven, nu terzijde gelegd? 

 
4. Wat gaan gemeente, ondernemers en waterschap nog onderzoeken, aangezien in het 

verleden al diverse varianten, inclusief verbreden van de haven, in het kader van het 
herstellen van de oostelijke oever al zijn onderzocht? 

 
5. Bent u met ons van mening dat u nu weer terug bij af bent, omdat het nu weer opnieuw 

vooral zal gaan over de vraag wie welk deel van de kosten voor zijn rekening neemt?  
 

6. Waarop baseert de wethouder het vertrouwen dat ook het waterschap en de ondernemers 
aan de verbreding voldoende zullen meebetalen? 

 
7. Is het verdiepen van de haven, nodig om ook bij laag water voor de schepen van maximale 

omvang bereikbaar te zijn, niet (meer) aan de orde aangezien in het artikel alleen wordt 

gesproken over het verbreden van de haven? 
 



 

8. Heeft het college het standpunt losgelaten dat de Waspikse haven vooral zou moeten 
worden gebruikt voor pleziervaart en niet voor grootschalige overslag? Zo ja, waarom? 
 

9. Is het college bereid om meer dan de eerder genoemde €1 miljoen uit te trekken, een 
bedrag waarover de gemeenteraad nog nooit een uitspraak heeft gedaan en waarvoor nog 
geen reservering is gedaan? 
 

10. Hoe staat het met de waarschuwing van het waterschap uit 2013 dat de conditie van het 
oostelijke dijklichaam slecht is en dat hieraan op korte termijn iets moet worden gedaan? 
De conditie zal in de loop van de jaren alleen maar slechter zijn geworden en de urgentie 
om te herstellen nog groter. 

 
 

Met grote belangstelling wachten wij uw beantwoording af. 
 

 
Hoogachtend, 

mede namens de fractie van de ChristenUnie, 
 

Jan van Groos 


